

石籬聖若望天主教小學

2025年度小一統一派位註冊



註冊日期：10-6-2025(二) — 11-6-2025 (四)

註冊時間：上午九時至下午五時

註冊地點：本校一樓會議室

1. 必備文件：

- a. 小一註冊證(教育局會以郵遞或短訊方式通知)；
- b. 學生的香港出生證明書 或 出生證明書及在港居留許可證**正本及副本**；
- c. 監護人身份證明文件**正本及副本**(若監護人未能親身到校註冊，須出示**授權書**及監護人身份證明文件**正本**)；
- d. 新生入學學生資料表(可在本校校網下載 或 親臨本校索取 或 )；
- e. 住址證明文件。

2. 家長辦理手續時，學生不必出席。

3. 學生未能在指定註冊期限內辦理註冊手續作放棄學位。



Shek Lei St. John's Catholic Primary School/ Registration of Primary One Admission (Central Allocation) 2025



Registration Date : 10th June – 11st June 2025

Time : 09:00 – 17:00

Venue : Conference Room (1/F)

1. Documents to be submitted :

- a. the Primary One Registration Form (EDB will deliver the 'Primary One Registration Form' with Central Allocation results by post / SMS);
- b. the original and photocopy of the applicant's Hong Kong Birth Certificate (or documents permitting the child to remain in Hong Kong);
- c. the guardian's identity documents (For non-guardians, please submit the correspondent authorized letter with the original copy of the identity document of the guardian.) ;
- d. Newly Admitted Students Information Form (to be downloaded on the School webpage or obtained in person from the school or ) ;and
- e. The residential supporting documents.

2. Parents do NOT need to bring along the child to the School.

3. Parents, who fail to register their child with the School during the above period, will be deemed to have given up the school place allocated.

